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s II posiedzenla sesjl Rady lt l ieJsklei w Jtdrzejowle odbytego

w dniu 20 Lutego 1991 roku o godz.9-tei w sali Urzqdu Rejonowego

w Jqdrzejowie.

Porzqdek obrad:

c.d.porzqdkr: obrad z sesjl w dniu 15 lutego 1991 roku -punkt! porzqc

-ku nl.e rozpatrzone przez Radq'

6.Infornacja o wykonaniu uchwal Rady Fliejskiej podjqtych na poprzei
-n ie j  sesJ1.

t6.Infornacja o wyborze soltysów i rad soleckich na kadenciq

1991-1994 oraz uchwalenie statutu solectwa;

1|.!lybory uzupelniaJqce cz?onków Kolegfunr do Spraw Wytroczeñ przy

Sqdzle Re jonowyn w JqdrzeJov*'le.

lS.PrzyjQcfe planu pracy Rady MleJskieJ na 1991 rok.

19.Zapytanfa i wolne wnioskl.

2O.Zankrrfqcle obrad.

fI posiedzenie VIII sesJf Rady lvliejskleJ w JqdrzejowLe

otwiera Pan Tadeusz Lato-Frzewodniez4ey Rady MieJskiej.

Stwierdzarhe na stan 28 radnyeh obecnych jest 16 radnychrco stanowi

5 7  1 2  % .
Jest to quortrn prawor¡ocne do podejmowanl"a uchwal.

Pan Przewodniczqcy purlt al przybylych na sesjq Radnych Rady io'1ej-

skiej i Burnistrza.

Ad.6. Refenrje Burnistrz.

/j.nformacja w zaT4ezeniu do protokótu/

PrzeCstawionq ÍnformacJq JednogloÉnie przyjQto do zatwierdzajacej

wi ad.ono Écl .

Ad¿16. RefereJe Burmistrz.

,/ informacJa o wyborze soltysów i rad soleckcklch na

kadencjq 1991 -1994 w za?qczenÍu do protokólu/.

Pan Burnistrz poúziqkowa? radnym.za udzial w zebraniach wiejskich

organizowanych d1a przeprowadzenia wyborów soltysów i rad soleckich.

Pani  B.Rogulska podzqkowata p.E.Podsiadta i  p.G.Leksie za pomoc

w obsludze zebrania w Laskowie.

W dyskus j i gtos zabral.l:
Hadny K.Grabowski przekazal postulat zgloszony na zebranfu we wal

Zaga|e w sprawie przytqczenla mieszkaliców solectr','a Zagaie do

korzystania z porad lekarskich lü OÉrodkn Zdrowla w Jqdrzejowie.
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UstaLonor2e ka2dy radny wpisuje na kartkQ do glosowania naswlska
kandydatówrskreÉla kandydata ,na którego nie oddaje glosuo
Kandydat musi uzyskaó 50 % plus 1 raánie od.d.anych glosów.
Glorowanie.
b- rzerwa w obradach sesJi .
]¡rznowlenie obrad.
rrzewodniczqcy 

Komisji SkrutacyjneJ odczytuJe wynikl glosowania.
Kandydaci uzyskali nasttpujqce i1oécl g?osów:
l .Grzegorz Król  -1 j ¡

2 ,Renata ' law iorska  -14 .

/protokól Kornlsji Skmtacyjnej w zalaczeniu /.
Rada JednogloÉnie powziqla uchwalq nr VfIf/$/91 w sprawie od.wolanla
i wybonr uzupelniaJqcego czlonków Kolegiumdo foraw \dykroczei przy
Sqdzle Kejonohryn hr JqdrzejowÍe.

/uchwala nr VI],],/63/91 w zahqczeniu d.o protokóZu/.
4d.18. hojekt planu pracy Rady na 1991 rok zostal przestany
radnym.
dadny DtpB¿¡¿ús¡1 wnioskowalraby na sesiq poÉwitcone sprawom rolnictwa
taprosló soltysów i przewodniczqcych rad sóleckich.
¡iadny K.Grabowski zglosf? wniosekraby przyjqó dodatkowo d.o planu
pracyRády temat: rrochrona p.po¿.tt w mfsiqcu czerwcu.
wnioskowalraby informacJa o stanie porzqdku i bezpfeczeústwa publiczne-
go byla rozpatrywana przez RadE raz na pól roku.
R'adna D.Kfwiorska wnosi o porzerzenie planu pracy o sprawozdanie
Konf sji R.ewizyJnej dwa razy w roku w miesiq.cu marcu i grudnÍu.
By?a zdaniaraby przyjaó ao planu pracy Rady sprawozdanie o d.ziatalnoÉci
innych Komf siira tak2e rünfornacJq o pracy sejmiku samorzqd.ovfego.
rnformacJq o d.zialalnoÉci se$niku sanorzqdowego proponorüa uysluchiwaó
na ka2dej  sesj i  Rady.
Radny L.Maksalon prosit o ujEcie do planu pracy punktu poÉmqconego
sprawom oÉwiaty ,kultury I sportu na poczqtku niesiqca czerwca br.
Radna B.Kociszewska-¡'\rsial wnioskowalaraby temat proponoh¡any ¡¡8. m-c
czerwiec rozpatrzyó w miesi€cu kwietniu br.kosztem pkt.2.
P** pracy Rady Miejskie¡ w .l{arzeJowle na 1991 rok zosta} przyjEty
Jednogtoénie z uwzglqdnieniern zghoszonych uwag.

4d.19. Rada uchwali?a dy2ury radnych we czwartki w godzinach
od" 1o-tej do 12-tej wedlug koleJnoéci alfabetycznej.

uchwalonoríe radni bqdq indywidualnie z$laszaé, potrzebq
spotkaú z wyborcannl Przewodülczqcenu Rady.Spotkanla powinny siq odbywaó
przynajmnLeJ raz na kr¡artal.
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Radpry S¿.Barariski zglos1l uwagq do projektu Statutu Solectrra,

a mianowicíer|e soltyo postawlony Jest na pierwszyn niejscuta nÍe

przewod.nicz4ey lady SoleckieJ Í Rada Óoilecka.Soltys b€dzie trykorzysty'

wal swoJe obowl4zki zgrdnie z kien¡nkiem narzucolfyn mu ptzez

Urzqd }i i iejski.
Radny K.Grabowski podziela zdanie radnego Barariski€Sorsoltys bEdzie

miat dyktaüorskie dzialanie.
Radny J,Hatys -sotysl  w zasadzie s4 w sanorzqdzie.Nic s iq nie no2e

dziaé na wsi bez udzialu RadY.

Przewodniczqcy Rady informuje Radqr2e projekt statutu czytany byl

na wszystklch zebraniach wiejskich i nikt nie wniósl zasttzeáeiz.

Burmistrz wy¡afutar 2e zmiany te wynikajq ze zmlan w ustroju $t naszyEl

krajuraby poszerzyó udzial spoteczeústwa w decydowanlu.

Rad.na B.Koclszewska-Mr¡.sial pyta czy Burmistrz ma rozeznanie w sprawie

ZagaJa.Je2eli zostanie wdro2ona reforma sZuzby zdrowia bgde Lekarze

rejonowi albo domowi i ci ludzle bEdq nnieli przydzielonych swoich

1 ekarzy.
Statut Solectwa uchwalono 14 glosami przy 2 glosach wstrzynujqcych sir

/uchwata nr VfIf/65/91 w sprawie uchwalenia Statutu So?ectwa w za!4czr

-niu do protokóLu/,

Ad.17. SprawE potrzeby dokonanLa znj.an w sktradzie osobor*yn

kolegiunnprzedstawla Rad.zie Przewodniczqcy Rady.

Kandydatów prezentaje rad.na Danuta Porebska-l{aniara.

Sq to Renata \awioreka i przegorz Kró1. Kandydaci Ci uzyskali popar-

c le 25 osób.
itadna Danuta Klwlorska zglosila swoje wqtpLlwosct co do kandydatury

ftenaty KawforskieJ zatnrdnionej jako Se$retarz Urz€du .Sekretarz

Urzqd.u ma duáo obowiqzków czy bEdzle w stanf e pogodzié te firnkcJe.

Pyta czy byly cznlone staraniaraby v;eszLi ao iXatAu kolegiun innf

pracourllcy.

Prezes S4du odpowiedar|e JeJ zdaniem funkcja czlonka kolegium nie Jes'

tak bardzo absorbujqcq funkcJq.

Panl Renata Kawiorska wyrazlla zgodg na pracQ w kolegiun.üast to pra*

ea popo?uCniowa.
Radny K.Grabowskl pyta ¡ezy nie bqdzle to dezorganizowalo pracy U¡zed*

je2e11 sekretarza wybierzeny czlonklern kolegiun.

Bürstfstrz odpowiad.a: nle jeatenn tyn zachwyconyrbo sekretarz Urzedu

ma wlel"e obowlqzków.
Powolano Kornisjq Skrutacyjnq wskladzie:

1 .radny Ludwlk Maksalont

2.radny ianusz llatYs,

S.radny El2bieta Podsiadla.
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, Radna D.Kiwior$ka poruszyla nast€puJqce sprawy:

-dyscyplinq radnych na eesjach.Uchwalll irímyr2e radni nie musz4 siq

usprawÍedliwiaóra tak byé nie mole.Bardziej dyscyplinujqce brdzie,

jezeli radny przed ca4q Rade powle p?zyczpq nieobecnoÉci na sesji,

-aktyv¡noéó radnych na sesjacht
-wspólpraeq Rad.a a urzqd.skLerowata tu zan'lzu pod adresem UrzEdu,

a mianowicie jako radna nie zóstala prriadoni.ona o zebranlu na

Osied. lurgdzie mieszka w sprawie l ikwldacj !  przedszkolat

-czystoÉci  w niesci .e,
-zatnrdnlerda bezrobotqrch do porzqdkowania miasta,

-nie obsadeenla do tej pory skarbnika.Zarzucila radnyn zbyt pochopne

i nletaktowne zachowanie wobec osoby wybieranej na skarbnika gminy.

Radny W.PoczEty wnioskcral o podniesienie ryczatrtu dla soltysów,

prosil o informacjq o zaayansowaniu prac przy nowo budowaneJ szkolet

co poczyniono w tym kierunkuraby zwitkÉzyó prq2noÉó prac I Srodki

na ten cel .
p

Rdany L.F1aksalon-jesten w niezrEcznej sytuacji mówil radnyr z jednej

strony jesten radnyn, z dmglej strony man pod swojq pleczq placówlti

pod$egaJqce reformie.

Z d.niem 1 stycznia przedszkola zostaly przejqte przez samorzEd jako

zadanie wlasne, z tymr2e pracorrnicy n:ie stajq siq pracownlkani

samorzqdowyni, a1e oéwi atowyml.
Radny nie zgadzal sig z decyzjq iakq podjql Zarzqd o przylqczeniu
tsrzedszkola nr 2 do Ztobka i pol4caenia go ze 2lobkfen oraz

rozvtiqzartia PrzedszoLa nr 7.
Utrzyuralen pisno powiadamiajqce nnle o tyn podpisane przez Burmistrzr
i 'nle obowl4zuje Zarzqdzenie l i i inigtra.

Bedq musfal w teJ sytuacji zwrócfé siq do Sejurlku Samorzqdowego

o rozstrzygniqefe sprawy.

NastQpnie odpowiada radnemu Poczgtenur2e prace przy budowie szkoly

w Jqdrzejowle sq od dluászego czasu kontynuowane.

"szystko wskazuje na tor Ze na dzieit 1 wrzeÉnla br.obiekt dydalttyczny

zostanle ukoúczony.
hadny W.Poczgty pyta jakie Érodki sq przekazane na ten cel.
Radny L.Matsalon odpowiada przednówcyrbudZet nie jest uchwalony,
prace p?zy budowie szkoly nie sq zatrzymene.
r-tadny Leksa zabral glos na temat l lkwidacjl przedszkoli jako

przewodnlezaey komisji d.o spraw przed^szkoli rczlonek Zarz4durradny.
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Sq dwa ey trzy przedszkola wykorzystane w 6O % ¿o 7A %.I'¡Io2na dzieci

przesun4é do innych przedszkoli. ' trzymanie przedszkoll na terenie

naszej  gmlny b^ 'dzle kosztowaó'  3¡5 mld.z1.

Nikt nie chce nikorn¡ dokuczaérto Jest spoJrzenle gospodarcze.

Uzasadnieniem byl odzysk 2-ch mieszkaú i zaoszczEdzenie érodkór.

Radny B.Kociszewska-l 'h¡siatr -ja bylam na zebraniu w Frzedszkolu nt 2,

nie byl na tym zebraniu pan l{aksa1on, a kilkakrotnie zwraca.Tann sit

w tej sprawle do pana radnego.

WiqkszoÉé rodziców stwierdzilar 2e moíe partycypowaé w wydatkach

przedszkolarale muszq si€ zor lentowaó iaki  jest  bud2et.

Apelowatra d.o radnych o skladanle wnioslców do Kom1sJi ZdrowiarOpiet<i

Spolecznej i Ochrony trodowiska w sprawie reforny slu2by zdrovrfa,

przekazaó co w tej chw1l1 nurtuje spoleczenstwo.

Zgloslla rsniosek pod adresem Urzqdu Miejskiego o o0énie2enie drogi

do  szp i ta la .

Nastqpnle nawÍqzala do sprawy wybonr skarbnika gminy.

Wedtug radnej  n ie jest  n ietaktemrje2el i  rar ln i rktórzy nie znal i  osoby

kandydatki wstrzymali siq od glosu,

Radny K.Grabowski -nie rozunlemrd.laczego ta pani nie podjqla pracy.

Byl zdanlar2e pracownicy Urzgdu napewno by iq niezaakceptowaLi.
Radny J"Hati,s -przewodniczqcy l iomlsji BudáeturGospodarki i i \en1a

infornuje Rader2e sprawa ta byla rozpatrywana przez KomisJq I pani

ta dostata akceptacjq komisj i .

Burnistrz ustosunkowuJe slq do glosu radnego HaksaLona.

Zarz4d d.yskutujqc nad, przedszkola¡nl nie chcial sam podeJmowaó decl'2¡;

dlatego utworzono komisjQrdo skladurktórej powolano F.Skowronek.
Panf ta zajnuJe siQ sprahlq przedszkoll.

Zarz4d podjql decyzjq w wyniku stanowiska teJ kornisji.

Spotkanie, o którym mówionorto spotkanie w sprawle l ikwidacjl

przedszkola i radny nie musiat braó udziatru w takim spotkaniurale

w przyszloÉci bsdzfeny to mieó na uwadze.
Porozumieniero którym nówi} radny Maksalon n'ialo byé rrykladniq

przepisówra1e jest to niezgodne z ustawq.Jest to dowolna interpreta-

cja niezgódna z przepisanf.Porozumialem siq z Delegaten Pelnomocnika

Rz4du ngr H.Rzep1ríe sprawe tq btdzie omawial z kuratorem.
iecyzJq podjQllémy raby rodzice byli przygotowani I nie zostali

postawienie przed faktem dokonanym.Nas nie jest staó mów1l Burnistrz,

aby utrzymywaó placówkqrktóra jest tak droga.
rudzie sq chEtniraby uczestniczyé w zwi€kszonych kosztach odplatnoÉ-

cÍra1e o 5O tys.z l .  i  n ie wigceJ , jest  to lar¡ota nlewspólniernia do

kosztu ütrzymanla ' l  dziecka.
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Nie jest mo¿l"1we okreÉlenie i le nas brdzie kosztowalo utrzymanie
przed.szkolarbo nie wieny i le h/zrosnq koszty energi i  rczynszurtywnosc:
i t P '
Flo¿e siq okazaór|e do PrzedszkoLa nr f zapisze sig ponad 2O0 deie-

ci.Nie mo2emy ulegaú rodzlconrny mamy rozsztrzygaó o sprawach calej
gminy.

Dzieci  powinny uczqszczaó do przedszkolarale caraz wlqcej  rodzlców

rezygnuje ze wzgl€du na koszta.
Decyzjq o l-lkwidacji Przedszkola nr 7 trzeba bylo podjqé ju2 teraz,
bo trzeba rozwi4zaó umowq z pracownika¡niraby mog1l siE od.powiednio
przygotowaé.
N¿sftpnie ustosunkowat slq do sprawy skabbnika.Atnosfera na sesji,
na której wyblerano skarbnika byla nalador,rana emocjami i to p?zy-

nioslo nam szkodq jako gminie i  mo2e przynieÉó dalszq szkodq.
Viiele zal-e|y od sposobu przekazania zarzutu, jeZeli ktoé ma peurn4
praoQrPrzed zaproponowaniem Radzie kandydatury skarbnika poddaliÉmy

konsultacji kandydaturq i uzyskallSray akceptacJq.
Burmistrz podzíela stanowisko radnej Kiwiorskiejr2e ta atmosfera
zadecydowalar2e nie mamy skarbnikarco nie znaczy mówl} Burmistrz,
2e jestern przeciwnlkiem zadawania pytañ.Zglaszaj4 siq ró2ne osoby,
aLe terminy podjqcia przez nie pracy nie odpowiadajq namruwa2amr
2e znajdzierny fachowq osobq i we w?a"ciwym czasie.
NastEpnie ustoÉunkowal slq d.o sprawy porzqdków w mieÉcle.
Stwierdzi\rLe oczryszczanle niasta Jgdrzejów jest znacznie wi€ksze
ni 2 Kielc czy nawet t 'arszavry.

odénleZanlen zajrnuje slq RDP i zwrócq uwage dyrektorowl. na zalatwie.
ni e te j sprawy, zapewnil Br¡r¡ni strz.
Sq niezalatwione zadania ze wzgT€du na warunki tecturiczne.D¡reg¿ ¿e
szpitaLa Jest sprawq nieslychanie wa2nq i zostani.e odénle¿ona przez
Rejon DróS Rrblicznych.
"dnoénie ryczaltu dla soltysówrBurnistrz wyjarSniarLe sprawa zósta-
nie uchr+alona na kolejnej sesji Rady .
Z kolei udziela wyjaÉnienla odnoénie zatrudnienia bezrobotnych przy
porzqdkowaniu miasta.Nie jest to mo2llweraby bezrobotnego sklerowaé
do pracyrmusi Sr* mieó odpowÍednle kwallf ikacje.
Prawda jest takar2e przedsitbiorstwa nie chcq tych ludzi d.o pracy.
Nie d.a si€ zatn¡d,nié tych lud.zlrtrzeba in kr-rpié odzle2 ochronnq,
która kosztuje 35o tys.z!. i odzíel ta znika ,bo taki jest wynóg.
itadny L.Maksalon wrócil do sprawy przedszkoli.Nie zgadaan siqraby
tak lstotne sprawy jak rozwlqzywanie przed.szkó1i. nówit radny byly
decydowan e przez zarz4d,.
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W tyni wzgledzie pornija siq tak2e Konisjq oÉwiatyrfulXq¡'y i Sportu.

Burnistrz odpowÍada radnerm::skoro pan wledziaTr2e problem jest

badany móg} zorgani zowaé sobie posóedzenie l¿.omisji i rozpatrzyé ten
problen.
Radny L.Maksal.on wnioslcujeraby sprana rozwiqzania przedszkoli byZa

rozpatryi'rana przez, Radq, a nie Zarz4di
¡'ad.ny A.Ciesielski pytal jak dlugo dostaiq zasltrki bezrobotni.
Odpowiedzi udziela rad.n& D.Kiwiorskarnastfuujqco:
Osobyrktóre nigdy nie pracowaly od 1 Érudnj.a nie otrzymujq zasilku.
Zwolniony z praey po okazaniu od.powled.nichdokurnentów otrzymuje

zasilek do ehwl1Í podj9cia nowej pracy.fó ayscyplinarce te2 maJq
prawo do zasilkurtak2e rolnicy po sko¡rczániu szkolyrktórzy pracujq

u tatausla otrzymujq zasitki.
Byly przypadkirhe renclscf przychodzil i po zasilki. usoba ublegaj4ca
siY o zasilek sklada o\r¡ladczenle pod odpowied.zialnoéciq karnqráe
nigdzie nie pracuje.
Co dzleJe siq po wyjÉciu tych bezrobotnych z büra pracy trudno
powledzleérpotraffq nawet piJani spaé na lawkach.
RadnY A.€iesielski -to.mni.e Jeszcze bardzieJ bulwersuje, to jest trud.
ne dLa chtropo-robotnikarktóry zostatr zwolniony z pracy.
Ustawa musi ulec znianie.lvly tego nle potraflny zmienió.üstawa jest

bardzo li.bera1na.
Radna D.Klwlorska :w blurze pracy jest zarejestrowanych trochg
ludzi t wy2szyn wyksztalcenienrale oni nie chcq podjqé prsclo

Ta ustawa narobila bardzo wiele szkody.
Burmistrz -otrzynujemy od woJewpdy okresowe infornacJe o stanle
zatrudnienia.

€ tuAzi zatrudnionych w Rejonowym Blurze Pracy no2e wykonaé czysto
techniczne sprarqyrnie sq jednak w tanie sprawdzlé w terenie.
Marny ktropot z zatrudnienleq rnaszynlstkl rnówl Burnistrzrnie optaca sig
jeJ podJqó pracy za oferowanq placQrbo zasl lek jest  n ieco wl€kszy.
PropozycJa p?acowa byla dla maszynistki 75A tys.z7.
Radny J.Hatys stawia wniosek o podniesienie ryczaltu dLa Przewodnl-

czEcego ^rdy na ?50 z?.
R.adna B.Rogulska popiera wniosek o podwy2szenle ryczaltu dla
trzewod.niczqcego 

Rad.yrwnioskuJe o podnlesienle poborów dla Burmistrzal
Burmistrz popiera wniosek o podwy2szenle rycza?tu d.1a rrzewod.niczqce-

go Rady o 50 %.Poinfornowal przy tymr2e Mlnisterstr¡o planuJe podvyZkq
pracownikom sfery bud2etowej o 2OO tys.zl.
Wówczas b*dzie no2na podnieéé moje pobory stwierd.za Br:rnistrz.
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[adny J.Caban tak2e vtypowiada si€ za pod]iyZszenien rycza]tu d1a
Prze¡¡od.ni czqcego *ady.

Rad.a 15 g?osani przy 1 glosie wstrzymujqcym slq powziqla uchwalq
nr vrrr/64lgl $r sprawie zwiqkszenla wysokoéci ryczaltu d1a
PrzewodniczEcego Rady MlejskieJ w J€drzejowJ.e.
/uchwata nr vfff/64/gl w za!4czeniu d.o protokótu/.
Rad.a jednogloénie uchwalf?araby ponownie do porzqdku pbrad wnieÉé
pkt. rrUsprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na poprzedniej sesji rr.
Radny A.Cieslel ,ski  zg?osi l  wniosek o z l ikwidowanle wieszania o$?oszeú
na drzewie przed donem handlowyu.W miejscu tym wnontowaé tabllcg
ogloszer i  i  tan umieszczaé ogloszenia.
Burmistrz odpowiada na wniosek radnego CiesÍelskiegor2e poleci l
Klerov¡:lkowi Zakladu RemonüowoóBudoH¡lanego nabyó dwie gabloty.
Gabloty zosta?y nabyte 1 tam bi¿dq podawane wsaelkie infornacJe do
wi adomoéci  publ iczneJ.
Radny J.cabar¡ zwraca slq z zapyatni"rráBfiflÉJüüi?iifl nazw ulicrulic
tych wlasciwie nie oznakowano,
BurmisLrz udziela radnemu wyjaÉnieniar2e uchwala nabiera mocy
obowiqzuiqeei z chwllq ogloszenla w Dzlenniku Ur'qd.owym Wojewód,ztwa
Kieleckiego.Do czasu wyborów dokona siq zniany meldunków w dowod.ach
o sobi  stych.
Kadna B.Rogulska wnosiraby cz?onkowie Komisji spoza fiady otrzymywali
zaproszenia bez prawa do dietyrale w eelu usprawi.edliwienia w swoim
zakladzie pracy.
Wnlosla osobiste zartuty tLe jest niewlaÉciwie traktowana w Urzqdzie
i zvrrócila siq do Bur¡nistrzaraby wyjaénf }tsüa jakieé zarzuty co d.o jeJ
osoby .
wszyscy pracownicy wystqpujq przeciwko r¡nie nówilaradna.
Burmietrzt je2e11 .mia?bynl zarzuty do panf to uczyniq to kledy bgdzie
potrzeba odpowiadnia pani Rogulskig.Je2eli spory sq to na je
rozwiqzpaé nie Rada,
Radny K--Grabowskl prosil o wytlunaczenfer2e Je2eli psoba podlegla
Burmistrzowf nie mogla petnió funkcji przewodniczqceJ domisjl tazy
osoba podlegla Bururfstrzowi mohe byó czlonklem zatz4du.
Burmistrz wyjaÉnlar2e sq to d.wie ró2¡re sprawj¡gt
Komieia Rewizyjna ma funkcjq kontrolnq rZarz4d. ma funkcjq wykonawczq.
Fosiedzenia Zarz4du sq takier2e ka2dy raclny moáe przyjÉé i uczestni-
czyó. w posiedzeniu.

Je2e1i tak pan zg}asza to zglasza pan votum nieufnoÉci w stosun}u.
do Burmis.trza.
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JeÉ1i tak to mo¿na znlenié Burnistrza.
WyjaÉnla dal,eJ rLe czTor,rek Zarzqdu -nle jest to funkcja kontrolna,
a czlonka Zarz4du kontroluje Komisja Rewlzyjna.

Radny J.Caban zabral glos odnoénie uchwa?y wprowad.zaiqcej podatek
od nienrchomoéci.Jak inforrm:jq mnie rolnicyrmówil radny wiele gnnln
takich uchwal nie podjqlo.

Przewod.niczqcy Rady -wiad.omyn jestr2e kazdy rolnik bqdzie przeciw
placeniu podatku od nieruchomoéci.
Radny K.Graüowski -je2e1i komunikacjg dotuJemy 3 m]'n zZ, a gnina

wodzislaw nierto rno2e zwolnió rolników od placenia podatku.

Ad.2O. Ze wzglqdu na wyczerpabie porz4dku obrad fI posiedze-
nle VII I  sesj i  zostalo zankniEte.

Protokólowala:
i ,  i ,  
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Przewodnic
Rady Miejs


